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2021Z18272 

Vragen van het lid Maeijer (PVV) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat vergoeding van het 
medicijn Kaftrio tegen taaislijmziekte (CF) opnieuw is uitgesteld (ingezonden 
20 oktober 2021). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Besluit over Kaftrio opnieuw uitgesteld»?1 

Vraag 2
Wat is de precieze reden voor dit uitstel? 

Vraag 3
Waarom duurt het zo lang voordat Kaftrio in Nederland beschikbaar komt 
voor Cystic Fibrosis (CF)-patiënten, aangezien Kaftrio al in zestien landen 
wordt vergoed, waaronder Kroatië? 

Vraag 4
Kunt u zich voorstellen dat dit voor CF-patiënten een ongelooflijke tegenslag 
is? 

Vraag 5
Beseft u dat CF-patiënten door dit uitstel gezondheidsschade oplopen? 
Waarom laat u dat toe? 

Vraag 6
Waarom bent u onbereikbaar voor de CF-patiëntenvereniging Nederlandse 
Cystic Fibrosis Stichting(NCFS)? Vindt u het uitstel en de gevolgen voor 
patiënten zo onbelangrijk? 

1 NCFS, 18 oktober 2021, «Besluit over Kaftrio opnieuw uitgesteld» (ncfs.nl/besluit-over-kaftrio-
opnieuw-uitgesteld/).
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Vraag 7
In antwoord op eerdere Kamervragen gaf de Minister voor Medische Zorg 
aan: «Ik ga met de fabrikant in gesprek over het tijdens de onderhandelingen 
ter beschikking stellen van Kaftrio aan patiënten.» Hoe staat het met die 
toezegging?2 

Vraag 8
Deelt u de mening dat levensreddende medicijnen beschikbaar moeten zijn al 
tijdens de onderhandelingen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wanneer gaat u 
dat bewerkstelligen?

2 Aanhangsel van de Handelingen II, vergaderjaar 2020–2021, nr. 2996.
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